
 

 

Til Folketinget – Miljø- og Fødevareudvalget 

 

Hermed sendes et foreløbigt svar på spørgsmål nr. 758 af 14. marts 2022 (alm. del). 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF). 

 

 

Jeppe Bruus 

/ Magnus Rønning-Andersson 

  

5. april 2022 
J.nr. 2022 - 2585 

 

Offentligt
MOF Alm.del - foreløbigt svar på spørgsmål 758

Miljø- og Fødevareudvalget 2021-22



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for omfanget af problemet med ulovlige madvarer, der importe-

res ind i Danmark via Københavns Lufthavn, grænseovergange osv., og vil ministeren i 

forlængelse heraf tilkendegive, om toldvæsenet på baggrund af problemets omfang mang-

ler snifferhunde med ekspertise inden for madvarer eller andet? 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for fristen, da der er behov for at koordinere 

besvarelsen med Fødevarestyrelsen. Et endeligt svar forventes fremsendt medio maj. 
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